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Description

Rafael Estrella's Dual Language Library is dedicated to bringing classic titles to a bilingual
interlinear format specifically for e-Books. This version brings you Madame Bovary by
Gustave Flaubert. It contains the story of Emma, a dissatisfied, bored housewife who dreams
of a better life while her husband remains unaware of her infidelities. I have preserved the
original translation of Eleanor Marx Aveling from French to British English as much as
possible. However, there have been a few clarifications and edits made. An interlinear format
was preserved as much as possible but due to the length of certain sentences as well as
inherent differences in grammar and punctuation between the two languages, you will find
unusual breaks throughout the text. I have also added text the translator failed to include. If
you find any errors, omissions or if you have any suggestions, please notify us at
duallanguagelibrary@gmail.com.

Madame Bovary was written in 1856. Its author, Gustave Flaubert, was born on the 12th of
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December, 1821. He died on the 8th of May, 1880 at 58 years of age. This work was translated
by Eleanor Marx Aveling in 1886. She was born on the 16th of January 1855 and died on the
31st or March, 1898 at 43 years of age.

La "Bibliothèque de Langage Double Rafael Estrella" est dévolue aux titres classiques à textes
parallèles/ texte alternant (français/anglais) adaptés pour e-books. Cette version vous offre
Madame Bovary de Gustave Flaubert. C'est l'histoire d'Emma, une femme au foyer insatisfaite,
oisive, et rêveuse dont le mari ignore ses infidélités. J'ai conservé dans la mesure du possible
la traduction originale de Eleanor Marx Aveling du français à l'anglais britannique. Cependant,
quelques éclaircissements et quelques modifications ont été apportées. Un format interlinéaire
a été préservé autant que possible mais du fait de la longueur de certaines phrases ainsi que
des différences inhérentes à la grammaire et à la ponctuation entre les deux langues, vous
trouverez des pauses inhabituelles tout au long du texte. J'ai égalemente ajouté du texte que le
traducteur avait omis d'inclure. Si vous trouvez des erreurs, des omissions ou si vous avez des
suggestions, merci de nous écrire à duallanguagelibrary@gmail.com.

Madame Bovary a été écrit en 1856. L'auteur, Gustave Flaubert, est né le 12 decembre 1821. Il
est décédé le 8 mai, 1880 à 58 ans. Cet ouvrage a été traduit par Eleanor Marx Aveling en 1886.
Elle est née le 16 janvier 1855, et est décédée le 31 mars 1898 à 43 ans.
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